
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Várs Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2020. szeptember 28-án tartott nyilvános üléséről

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt j elenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megdlapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 7 fő jelen van, igy a nyilvános ülést megnyitotta.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és a j egyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra
bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi pontokat azzal, hogy a bizottság jegyzőkönyv
hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot válassza meg.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociáüs Bizottsája

70/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2020.
szeptember 28. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:
1 . Tájékoztató a Mentálhigiénés Egyesület 20 1 9. évi munkájáról

Előkészítette: Körömi János elnök

2. Tájékoztató a Békési DAC 2019. évi tevékenységéről
Előkészítette: Veres Zsolt ügyvezető

3. Tájékoztató a Békés Városban működő óvodák, valamint általános és középiskolák
2019/2020. tanévben végzett munkájáról, és a 2020/2021 . tanév elindításáról
Előkészítette: Teleki-Szávai Krisztina tankerületi igazgató

Béres Istvánné igazgató
Deákné Domonkos Julianna igazgató
Durkóné Illés Bernadett intézményvezető
Palatinusz Pál igazgató
Moldován-Garas Helga igazgató
Aléné Kucsera Andrea intézményvezető
dr. Tanai Judit jogász



4. A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást
nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési díjáról szóló 6/2015. (II. 26.)
rendelet módosítása
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád aljegyző

dr. Tanai Judit jogász

5. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád aljegyző

dr. Tanai Judit jogász

6. A Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfrdő igazgatói pályázatának kiírása
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

‘7. Rendelési idő módosítására vonatkozó kérelem
Előkészítette. dr. Bocskay Arpád aljegyző

8. „Babazászló akcióhoz történő csatlakozás
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád aljegyző

9. Iskolai körzethatárok véleményezése
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

10. Bejelentések

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.

Napirend tárya: Tájékoztató a Mentálhigiénés Egyesület 201 9. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Az anyagot Körömi
János elnök készítette el, aki nem tud jelen lenni a bizottság ülésén.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Sajnálja, hogy nincs jelen az ülésen senki a Mentálhigiénés
Egyesület részéről. Az egyesület széles sprektumon működik, nagyon sok prevenciós és
utógondozói munkát látnak el a hátrányos helyzetűek és betegek tekintetében.

Információi szerint a Mentálhigiénés Egyesület szakmai fórumot tervez tartani, azonban dr.
Kásler Miklós miniszter kiadott egy rendeletet, amely megtiltja az ilyen típusú rendezvények
megtartását. Erről az egyesületet értesíteni fogja. Kérte, hogy ha bárki meghívót kap bármilyen
rendezvényre, vegye figyelembe, hogy tilos szociális szakmai konferenciákat szervezni,
kivételt képez a közfeladat ellátása.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Véleménye szerint hiánypótló szolgáltatásról van
szó. A Mentálhigiénés Egyesület munkáját korábbról ismeri, ugyanis dolgozott már együtt
Körömi János elnökkel a Kábítószer Egyeztető Fórum keretében. Az egyesület nagyon komoly,
sokoldalú, sokrétű munkát végez, ami a tájékoztató anyagból is kitűnik. Gratulált az
egyesületnek a tájékoztatóban foglaltakhoz.
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Mucsi András bizottsági elnök: A bizottság a Mentálhigiénés Egyesülethez is ellátogat minden
ciklusban. Amint a helyzet engedi, időpontot egyeztet az egyesület elnökével és meglátogatják
őket.

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
a tájékoztató tudomásul vételére vonatkozó javaslatot.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Kéyviselő.testülete
Humán és Szociális Bizottsája

71/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
Mentálhigiénés Egyesület 201 9. évi szakmai munkájáról szóló tájékoztatót a határozat
melléklete szerinti tartalommal tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Tájékoztató a DAC 2019. évi tevékenységéről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Veres Zsolt ügyvezetőt.
Megköszönte az anyagot, és kérte, ha van kiegészítése, azt mondja el.

Veres Zsolt ügyvezető: A tájékoztatóban leírta a 2019-ben végzett tevékenységeiket, valamint
ismertette az eredményeket, és a gazdálkodásukat is. Jelenleg négy edzővel tudnak dolgozni. A
következő évi beszámolóbanjelenik majd meg, hogy amikor vége lett ajárványnak, utána nagy
kedvvel mentek a gyerekek edzésre.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte Veres Zsolt ügyvezetőnek az általuk végzett
munkát.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Korábban nem egyszer járt évértékelőn a DAC-
nál, ahol megtapasztalhatták, hogy a szervezet milyen sokszínű, értékes munkát végez. A
tájékoztató azért tetszett neki nagyon, mert nem csak a jelenről, hanem a jövőről is szól. Az
anyag tartalmazza, hogy a jövőt illetően is vannak reménységek, és bíznak abban, hogy az
utódok, akik még kicsik, szép sikereket hoznak majd a városnak. Gratulált a munkához, és
további sok sikerült kívánt a DAC-nak.

Veres Zsolt ügyvezető: A fkitalok is nagyon ügyesek, és ráadásul óvodás csoportot is tudnak
indítani. Utánpótlás nevelésre mindenképpen szükség van.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Gratulált a tájékoztató anyaghoz. Kérdése: a megépült
rekortán futópálya enyhít-e valamit a DAC helyzetén? Az anyagban szerepel, hogy egyedül
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nekik nincs rekortán pályájuk, illetve leírták azt is, hogy Végre találtak időpontot a kicsik
edzésére, de a COVID miatt ismét meg kell szüntetni bizonyos szakköröket. Kérdése: ez
mennyiben érinti a munkájukat?

Veres Zsolt ügyvezető: A munkájukat könnyíti annyiban, hogy a műanyag pályát esőben, sáros
időben is lehet használni, de Versenyfutást nem tudnak rendezni. Kénytelen kint edzeni addig,
amíg csak lehet, mivel nem kapnak termet. A békéscsabai hosszútáV futók nulla fokban is kint
edzenek, felveszik a kesztyűt és úgy futnak. Igyekeznek a körülményekhez képest minél többet
dolgozni.

Po1ár Zoltán alpolgármester: Gratulált a DAC-nak a tájékoztatóban leírtakhoz. A
kézilabdások is kimentek a rekortán pályára és egymás mellett futottak. Nem versenysportra
lett kitalálva ez a pálya, hanem tömegsportra. Az anyagban szerepel, hogy az atlétikai klub
mennyi rendezvényen jelen van részt vevőként és szervezőként egyaránt, illetve az is le van
írva hogy a Hepp iskola tornaterme maximálisan ki van használva. Reméli, hogy hamarosan
megoldódik ez a probléma.

A tájékoztatóban kitérnek a költségvetésre is. Tetszik neki az a gondolkodás, hogy nem azt írják
le, mennyire kevés az az összeg, amit az önkormányzat ad, hanem azt, hogy a klub 2,5-3 millió
forintból gazdálkodik, amiből x forintot az önkormányzat biztosít, a többi forrást pedig
pályázatból, műhelytámogatásból, szakosztályi támogatásokból vagy 1 %-os felajánlásokból
gyűjtik össze. Gratulált Veres Zsoltnak edzőként és ügyvezetőként is.
Az anyagban szerepel, hogy „Költségvetésünk kiegyensúlyozott, okos gazdálkodással tudjuk
terveinket teij esíteni.”

A tájékoztató tartalmazza, hogy országosan a 100 klubból az első 30-ban benne van a DAC.
Ezt nem is tudta, és ehhez is gratulált.

Örül annak is, hogy az anyagban megfogalmazzák azt, hogy „Kiemelten kell foglalkozni az
utánpótlás neveléssel”. Ilyen nagyszerű gondolkodásra lenne szükség minden klub esetében.

Veres Zsolt ügyvezető: Megköszönte a dicsérő szavakat, amelyeket megoszt majd a kollegáival
is, hiszen nem egyedül érte el az eredményeket, hanem négy ember munkája van mögötte.

Ha két gyereknek kellene nagy sebességgel futni egymás mellett, akkor arra a rekortán pálya
már nem lenne alkalmas. A madzagfalvi futást, a diákolimpiai rendezvényeket vagy az október
23-aj futást nem feltétlenül egyedül a DAC szervezi. Például az október 23-aj futás
szervezésében a hódmezővásárhelyi csapat is részt vesz.

Megköszönte az önkormányzat anyagi támogatását, hiszen nekik annyival kevesebb forrást kell
felkutatniuk. A NEA pályázat ezután jelenik meg, a sportiskolák támogatására is nyújtottak be
pályázatot. Várják az eredményeket.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte a DAC munkáját. Az önkormányzat is támogatja
a klubot, ahogyan tudja. Előremutató dolog az, ahogy a klub a forrásokat összeszedi különböző
pályázat, támogatás útján, így feszes gazdálkodás mellett ugyan, de színvonalas munkát
végeznek. Egyik sportegyesület sem várhatja cl azt az önkormányzattól, hogy 100 %-ban
finanszírozza a költségvetésüket.
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További hozzászólás, kérdés, észrevétel nem volt, így szavazásra bocsátotta a tájékoztató
elfogadására vonatkozó javaslatot.
Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

72/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
Békési DAC 20 1 9. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót a határozat melléklete szerinti
tartalommal tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Tájékoztató a Békés Városban működő óvodák, valamint általános és
középiskolák 201 9’2O2O. tanévben végzett munkájáról, és a 2020/2021.
tanév elindításáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: A kiküldött anyag mellett helyben került kiosztásra még egy
anyag a református iskola részéről, illetve Deákné Domonkos Julianna oktatási tanácsnok által
készített összefoglaló anyagot e-mailen megkapták az érintettek.

Az anyagok teljes szakmai áttárgyalása egy egész délutánt igényelne, ezért javasolta, hogy
beszéljenek meg egy időpontot, amikor a bizottság látogatást tehet külön-külön az
intézményeknél. Az idén a bizottság már több köznevelési, egészségügyi intézményben
látogatást tett. Minden évben magas színvonalú anyagot kapnak az oktatási intézményektől,
ezért méltatlannak tartaná, ha S percben elintéznék azok tárgyalását.

Kérdése: melyik intézmény fenntartója engedélyezi, hogy a bizottság látogatást tegyen az
intézményben?

A Gyulai Tankerületi Központtól engedélyt kell kérni a látogatással kapcsolatban. A kistérségi
óvodánál, bölcsődnél az önkormányzat a fenntartó. Amikor ebben a ciklusban megalakult a
bizottság, akkor legelőször a kistérségi bölcsődékben tettek látogatást, ami mindkét fél részére
gyümölcsöző volt. A látogatás során sikerült jó néhány problémát megoldani, amit a bölcsőde
vezetése kért. Javasolta, hogy először Béres Istvánné igazgatóval tárgyalják át a tájékoztató
anyagot, majd a következő félévben végig látogatnák a tagóvodákat is.

Béres Istvánné igazgató: A kistérségi óvodának, bölcsődének az önkormányzat a fenntartója.
Meg tudják oldani, hogy a bizottság minden tagóvodát meglátogathasson betartva ajárványügyi
előírásokat (maszk, 1 ‚5 méter távolság, stb.). Az intézményeik látogathatók, a szülők
bekísérhetik a gyermekeiket. Mindegyik tagóvodában megoldható a látogatás.
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Aléné Kucsera Andrea intézményvezető: Véleménye szerint írni kell egy kérelmet a
tankerülethez, és ha engedélyezik a látogatást, akkor az intézményükben be tudják tartani a
védőintézkedéseket.

Mucsi András bizottsági elnök: A látogatási munkaterv szerint a dr. Illyés Sándor intézménybe
novemberben, a Gál Ferenc iskolába decemberben menne látogatni a bizottság.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Véleménye szerint ezeket a látogatásokat el kellene halasztani,
hiszen nem véletlenül vannak az óvintézkedések. Szakmai konferenciát sem tarthatnak, a
szülők nem mehetnek be az iskolába se. Szeretne részt venni a látogatásokon, de a jelenlegi
helyzetben a járványügyi intézkedéseket fokozottan be kell tartani, főleg akkor, amikor
rendeletben is megjelent, hogy I 00 ezer forinttól 1 millió forintig lehet bírságolni a feni-itartókat,
ha nem tartják be az előírásokat.

Aléné Kucsera Andrea intézményvezető: Egyetért azzal, hogy kicsit visszás, hogy az
intézményvezetők rendelik el, hogy senki nem mehet be az épületbe, utána mégis beengednek
valakiket. Ezzel az intézményvezetők kellemetlen helyzetbe kerülnek a kollegáik és a szülők
előtt is.

Mucsi András bizottsági elnök: Elfogadja a Kovács Ildikó bizottsági tag által elmondottakat,
azonban van egy szakmai tájékoztató anyag, amit meg kellene tárgyalni, de ahhoz egy egész
délutánra szükség lenne. Ezt figyelembe véve az lenne a szerencsés, ha egyenként meg tudnák
látogatni az intézményeket, aminek keretében átbeszélnék az anyagban foglaltakat.

Kérdése a Reményhír Intézmény intézményvezetőjéhez: a fenntartó engedélyezi, hogy a
bizottság látogatást tegyen az intézményben?

Durkőné Illés Bernadett intézményvezető: Egyeztet majd a fenntartóval, de feltételezi, hogy
nem lesz akadálya annak, hogy a bizottság meglátogassa az intézményt.

Kálmán Tibor polgármester: Az önkormányzat is megvizsgálja majd a lehetőségeket.
Semmiképpen nem akar senkit kellemetlen helyzetbe hozni. Ha egy udvaron meg tudják tartani
a megbeszélést, és a fenntartó fogadja a bizottságot, akkor az talán jó lehet. Ha erre nincs
lehetőség, akkorjavasolta, hogy halasszák későbbre a látogatást.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Az anyagot ki kellene beszélni. Kérdése: elfogadható lenne, ha
a polgármesteri hivatal kistermébe hívnák meg az intézmények vezetőit (akár egymást után két
intézményt is hívhatnának) átbeszélni a tájékoztató anyagban leírtakat.

Mucsi András bizottsági elnök: Béres Istvánné igazgatóval októberben találkozhatnának a
kisteremben. Megvárják a tankerület válaszát is, és ha az megérkezik, akkor egyeztetnek
időpontot az érintett intézményekkel is. A Reményhír Intézmény látogatása ez év januárjára
volt tervezve, azonban különböző okok miatt az elmaradt. Jó lenne úgy látogatást tenni az
intézményben, hogy a vezető megmutatná a felújított óvodát is, illetve az iskolánál is felújítás
folyik.

Palatinusz Pál igazgató: A református iskola is szívesen látja a bizottság tagjait, azonban
egyetért azzal, hogy halasszák kicsit későbbre. A gimnáziumnak van egy pályázata, aminek
keretében négy olyan alkalom van, amit október végéig meg kell tartaniuk. Egyeztettek az
EMMI-vel és olyan álláspontra jutottak, hogy szűkített keretben, 1 fő külsős vehet részt egy
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adott tanulócsoportban, akijárványügyi nyilatkozatot tölt ki. Erre az intézményvezetője egyszer
eseti esetben adhat engedélyt.

Mucsi András bizottsági elnök: Az intézmények vezetői nem kívánták szóban kiegészíteni az
írásos anyagot. Minden intézményvezetőnek, igazgatónak megköszönte a munkáját.

Felkérte Deákné Domonkos Julianna oktatási tanácsnokot, hogy tartson egy rövid összefoglalót
a táj ékoztató anyagokkal kapcsolatban.

Deákné Domonkos Julianna oktatási tanácsnok: Köszöntötte valamennyi megjelent igazgatót.
Ahogy Mucsi András bizottsági elnök is elmondta, igen terjedelmes anyagot kaptak, amihez
még helyben is kiosztásra került egy kiegészítés. A tájékoztató anyagokból egy kivonatot
készített, amit a polgármesternek, alpolgármesternek és a bizottság tagjainak, képvisclőknek e
mailen megküldött.
Két fontos dolgot kíván kiemelni: egyik, hogy az anyag készítői közül ketten a közelmúltban
kitüntetésben részesültek munkájuk elismeréseként. Teleki-Szávai Krisztina a Gyulai
Tankerületi Központ igazgatója a sportért végzett kiemelkedő munkájáért vehetett át
Budapesten elismerést.
Moldován-Garas Helga kiemelkedő munkájáért rangos elismerésben részesült az elmúlt
időszakban.

Alaposan áttanulmányozta a nagyon igényes, értékes tájékoztató anyagokat, amit megköszönt
az intézmények vezetőjének. Mindenki törekedett arra, hogy átfogja azt az időszakot, amikor
aktívan tudtak dolgozni. Valamennyi tájékoztató anyagban megjelenik a március 1 6-aj, a
COVID-19 utáni időszak is. Erdeklődéssel olvasta, hogy az egyes intézményekben milyen
onhine formában tudták megvalósítani az oktatást. Tudomása szerint az EGYMI-ben
kifejezetten problémát okozott az online oktatás, hiszen az eszköz ellátottság, a szülők
segítsége, a gyermekek felkészültsége is gondot jelentett.

Valamennyi intézményben óriási munkát végeztek. amit meg is köszönt ezúton is. Polgármester
úr valamennyi intézményvezetőnek megköszönte ezt a munkát. A tagóvodákban, a
bölcsődékben és valamennyi oktatási, nevelési intézményben hatalmas munkába került a
vírusos időszakot hasznosan, okosan áthidalni.

Mindenki tudja, hogy a különböző programok, versenyek többségében elmaradtak a járvány
időszakban, és az Új tanév kezdetén van mit pótolniuk (elmaradt élményeket, versenyeket).

Bizonyos intézmények akár 50 oldalon keresztül is tájékoztatást adtak a munkájukról, ami azt
bizonyítja, hogy a város büszke lehet az intézményeire, hiszen értékes munkát végeznek.

A Gyulai Tankerületi Központ fenntartásában két intézmény, a dr. Illyés Sándor EGYMI és a
dr. Hepp Ferenc iskola működik. A tankerülettől is kaptak egy igen részletes anyagot, amiben
pályázatokról, fejlesztésekről is részletesen írt a tankerületi igazgató, aki a testület ülésén jelen
lesz.

Szeptember 1 -jétől létrejött Békés városában az önálló alapfokú művészeti iskola, amelyik
Szokolay Sándor Művészeti Iskola néven működik majd. Egyeztetett Bagoly László
intézményvezetővel arról, hogy hamarosan bemutatkozó, névfelvételt ünneplő rendezvényt
tartanak majd. Az, hogy ez milyen formában és kiknek ajelenlétében történhet meg, a fenntartó
álláspontjától is függ. Örül, hogy Békés városában egy olyan művészeti iskola jött létre,
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amelyik több telephellyel rendelkezik, és bővült a kínálat is, sokféle tanszakon folyhat majd a
jövőben a munka.

Valamennyi intézményvezetőnek gratulált az elvégzett munkához, további sikereket és
mindenkinek jó egészséget kívánt.

Az általa készített összefoglaló bárki részéről megtekinthető, vagy belső aiiyagként
megkaphatják az intézményvezetők is. Figyelt arra, hogy az intézmények értékeit kiemelje az
összefoglaló anyagban.

Mucsi András bizottsági elnök: A bizottság 2020. október 7-én, szerdán, 15.30 órakor a
városháza kistermében Béres Istvánné igazgatóval átbeszéli a tájékozató anyagot. Kérte az
igazgató asszonyt, hogy ha valamelyik vezető társát magával szeretné hozni a megbeszélésre,
hívja meg nyugodtan. Kérte, hogy akik jelen lesznek a megbeszélésen, hozzák magukkal a
szakmai anyagot.

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság a határozatijavaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-
testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

73/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Tájékoztató a Békés Városban működő óvodák, valamint általános és
középiskolák 2019/2020. tanévben vég:ett munk4járól, és a 2020/2021. tanév
elindításáról” tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Táry: A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást
nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési díjáról szóló 6/2015. (II. 26.)
rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az iVIötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság
a rendelet-tervezet elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fő.
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

74/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes
gondoskodást nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési dijárólszóló 6/2015.
(II. 26.) rendelet módosítása “ tárgyú előterjesztést, és a rendelet-tervezet elfogadását
i avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/2015. (III. 30.)
önkormányzati rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat.

Dr. Bocskay Árpád aljegyző: A tanévkezdési támogatás tekintetében egy pót-időpont lesz
meghatározva, amikor még a szülőkdiákok igényelhetik a támogatást.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Kérdése: mekkora összeg maradt meg?

Dr. Bocskay Árpád aljegyző: Konkrét összeget nem tud mondani, azonban több érdeklődő is
volt, akik nem nyújtottak be kérelmet, mert állítólag nem tudtak erről a lehetőségről.

Mucsi András bizottsági elnök: Évek óta ad az önkormányzat tanévkezdési támogatást, és
mégis vannak olyanok, akik nem tudnak erről.

Kálmán Tibor polgármester: Többségében a középiskolások maradtak le erről a támogatásról.
Egyszeri lehetőséget biztosítanak még a tanévkezdési támogatás igénylésére, és ha valaki ezzel
sem él, nem tudnak mit csinálni.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra
bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a rendelet-tervezet elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsás’a

75/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/2015. (III. 30.)
önkormányzati rendelet módosítása “ tárgyú előterjesztést, és a rendelet-tervezet
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárgya: A Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfrdő igazgatói pályázatának
kiírása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. A bizottsággal
meghallgatták személyesen Erdélyi Imola igazgatót, és értékelték az elmúlt időszakban végzett
munkáját.
Javasolta, hogy az intézményvezetők tekintetében folytassák azt a gyakorlatot, hogy amikor a
vezetői kinevezés lejár, akkor személyesen hallgassák meg és értékeljék a vezetői pályázatot,
nézzék meg, hogy abból mi teljesült és mi nem.
A bizottság megállapította, hogy a rendelőintézetnél az elmúlt 5 évben látványos fejlődés
történt.
Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot,
amely szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy ci szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság ‘7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

76/2020. (IX 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfürdó’ igazgatói pályázatának
kiírása “ tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Rendelési idő módosítására vonatkozó kérelem

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az i’Iötv. 52. (1) bekezdésj) ponija alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság
a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
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Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán ás Szociális Bizottsága

77/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Rendelési idő módosítására vonatkozó kérelem “ tárgyú előterjesztést,
és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: „Babazászló” akcióhoz történő csatlakozás

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az iI’Iötv. 52. (1) bekezdésj) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Nem a szivárványos
zászlóról beszél, hanem a gólyás zászlóról. A szivárvány az Ur szövetségének a jele, egy szent
dolog, és nagyon szomorú. hogy egyesek kiforgatják a jelentését.

Kérdés, észrevétel, módosító j avaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt aj avaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

78/2020. (IX 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a “Babazászló akcióhoz történő csatlakozás” tárgyú előterjesztést, és a
határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Iskolai körzethatárok véleményezése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság
a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
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Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

79/2020. (IX. 28.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta az „Iskolai körzethatárok véleményezése “ tárgyú előterjesztést, és a
határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Mucsi András bizottsági elnök: A napokban lesz 30 éve, hogy megszűnt a tanácsrendszer és
megtörtént az első demokratikus választás. At kellene gondolni, hogy akár egy szimbolikus
képviselő-testületi nyilatkozattal, vagy valamilyen rendezvénnyel megemlékezzenek erről a
dátumról.
Eletben vannak még olyan képviselők, akik 30 évvel ezelőtt elsőként vettek részt a
demokratikus működésben. Az első szabadon választott országgyűlési képviselő dr. Pásztor
Gyula, bár az első szabadon választott polgármester Kökéndy Józsefínár sajnos nem él, de Tóth
Attila alpolgármester még életben van. A testület tagjai közül életben van még dr. Csiby Miklós,
dr. Gosztolya Ferenc, Csatári Ferenc, Békési Zoltán, stb.

Kérte, hogy a fentieket gondolják majd át, és akár egy egymondatos nyilatkozatot is elfogadhat
a testület, amiben kimondják, hogy megköszönik azok tevékenységét, akik részt vettek a
demokratikus átmenet lebonyolításában.

További napirendi pont, bejelentés, észrevétel, zárt ülés nem lévén, megköszönte a részvételt
és a bizottság ülését befejezettnek nyilvánította.

K.m.f.

Mucsi András Deákné Domonkos Ju1i$i1ia
bizottsági elnök jkv. hitelesítő J
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